



YANGZIJIANG SHIPBUILDING (HOLDINGS) LTD.

(Company Registration No. 200517636Z)

(Incorporated in the Republic of Singapore on 21 December 2005)

UPDATE ON LEGAL SUIT OF SEMBCORP MARINE LIMITED'S CLAIMS AGAINST PPL HOLDINGS PTE LTD IN SUIT 351/2010/H AND ANNOUNCEMENT OF BAKER TECHNOLOGY LTD (THE "VENDOR") DATED 2 JULY 2012

勝科海事有限公司（以下簡稱“勝科”）控訴 PPL HOLDINGS PTE LTD（訴訟號：351/2010/H）之更新及巴克科技有限公司（“賣方”）於 2012 年 7 月 2 日出具之公告

With reference to the Company's announcements of 17 April 2010, 24 April 2010, 17 May 2010, 2 September 2010, 31 May 2012 and the Company's Annual Reports 2010 and 2011.

茲提述本公司2010年4月17日、2010年4月24日，2010年5月17日，2010年9月2日，2012年5月31日之公告，以及2010年、2011年度公司報告。

The Company would like to draw the shareholders' attention to the announcement made by the Vendor for further details.

若股東希望瞭解該訴訟之更多細節，請參考上述賣方之公告。

The above outcome is not expected to have any significant impact on the earnings per share and net tangible assets per share of the Company for the current financial year ending 31 December 2012.

上述結果預計不會對揚子江集團當前截止至2012年12月31日財務年度的每股盈餘及每股淨資產產生顯著的影響。

BY ORDER OF THE BOARD

謹代表董事局

Ren Yuanlin / 任元林

Executive Chairman 執行主席

3 July 2012

2012年7月3日